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RSS.0002.53.2022 

Protokół Nr LIII/22 
z 53. sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 27 października 2022 roku 

 

               Na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (Dz.U. z 2022 r. poz. 559 z późn. zm.) 53. sesję Rady Miejskiej w Sobótce 
otworzyła Przewodnicząca Rady Hanna Piwowarska. 
W sesji na 15 radnych uczestniczyło 15-u.  
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz MiG – Mirosław Jarosz, 
- Skarbnik MiG – Magdalena Sączawa, 
- Sekretarz MiG – Violetta Gaworczyk, 
oraz kierownicy referatów UMiG i zaproszeni goście. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powitała wszystkie zebrane 
na sesji osoby. Następnie przedstawiła porządek obrad 53. sesji, który przedstawiał 
się następująco:  
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Zatwierdzenie protokołu z sesji w dniu 29 września 2022 r. 
3. Zatwierdzenie protokołu z sesji w dniu 11 października 2022 r. 
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza MiG Sobótka w okresie od 19 

września do 14 października 2022 r. 
5. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych. 
6. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sobótka na lata 2022-2035. 
7. Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2022 r.  
8. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Księginice Małe. 
9. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Sobótka. 
10. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Sobótka. 
11. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Sobótka. 
12.  Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 
13. Uchwała w sprawie opłaty targowej. 
14. Uchwała w sprawie opłaty miejscowej. 
15. Uchwała w sprawie wyboru metod ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz stawek tych opłat. 
16. Uchwała w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w przypadku nieruchomości na której znajduje się 
domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 
rekreacyjno – wypoczynkowe. 

17. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia 
młodzieżowej rady gminy. 

18. Uchwała w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania i udostępniania 
świetlic wiejskich, chat grillowych oraz zapleczy socjalnych placów zabaw  
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w Gminie Sobótka. 
19. Wolne wnioski i informacje. 

Ad. 2 

Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i Rada w głosowaniu (15 głosów „za”, 
„przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,) zatwierdziła protokół z sesji z dnia 29 września 
2022 r.  
 

Ad. 3 
Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i Rada w głosowaniu (15 głosów „za”, 
„przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,) zatwierdziła protokół z sesji z dnia 11 
października 2022 r.  
 

Ad. 4 

Burmistrz MiG Mirosław Jarosz przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
od 19 września do 14 października  2022 r. (pełna wersja sprawozdania dostępna 
jest w Biuletynie Informacji Publicznej UMiG Sobótka). 
 

Radny Grzegorz Chrzan powiedział, że w sprawozdaniu jest mowa o podpisaniu 
umowy z SKSM na remonty dróg i chciałby się dowiedzieć  o jakie drogi chodzi. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska poinformowała, że Burmistrz 
udzieli odpowiedzi na to zapytanie na piśmie. Poprosiła, aby kserokopia 
odpowiedzi trafiła również do Biura Rady, aby pozostali Radni również mogli się  
z nią zapoznać.  
Radna Lidia Sączawa odnosząc się do sprawy dotyczącej zgody na wycinkę drzew 
dla kopalni Nasławice powiedziała, że jej zdaniem zasadne jest, aby zamiast 
naliczenia opłaty rozważono nasadzenia zastępcze ze względu na zapylenia. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powiedziała, że Burmistrz 
sygnalizuje, że przyjął tę uwagę do wiadomości.  
 

Ad. 5 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska przedstawiła informację  
z analizy oświadczeń majątkowych złożonych na jej ręce przez Radnych. 
Pani Violetta Gaworczyk Sekretarz MiG przedstawiła informację z analizy 
oświadczeń majątkowych złożonych na ręce Burmistrza MiG. 
 

Ad. 6 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG poinformowała, że w związku z tym, że 
otrzymaliśmy środki z Funduszu Pomocy na uchodźców wzrosły dochody i wydatki 
o 428.594,34 zł. Następnie przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 2022-2035 wraz  
z objaśnieniami do zmian. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały w treści 
omawianej na posiedzeniu komisji. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LIII/462/22 podjęła. 
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Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 

Ad. 7 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie zmiany budżetu Gminy Sobótka na 2022 rok wraz z uzasadnieniem do 
uchwały. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w treści omawianej na 
posiedzeniu komisji. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały odnośnie zadań, które 
są w zakresie działań komisji.  
Radna Irena Gajewska poinformowała, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury  
i Sportu na posiedzeniu w dniu 10 października zaopiniowała negatywnie projekt 
uchwały o zmianie budżetu gminy Sobótka na 2022 r. w zagadnieniu dotyczącym 
dofinansowania NSP w Rękowie, gdyż radni potrzebowali więcej informacji  
i wyjaśnień z Referatu Oświaty. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LIII/463/22 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2, 
 

Ad. 8 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Orkiszowa ulicy w miejscowości 
Księginice Małe wraz z uzasadnieniem do uchwały przedstawiła Pani Bożena 
Frass.  
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LIII/464/22 podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 

Ad. 9 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Gołębia ulicy w miejscowości Sobótka 
wraz z uzasadnieniem do uchwały przedstawiła Pani Bożena Frass.  
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LIII/465/22 podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 

Ad. 10 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Łabędzia ulicy w miejscowości Sobótka 
wraz z uzasadnieniem do uchwały przedstawiła Pani Bożena Frass.  
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
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Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LIII/466/22 podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 

Ad. 11 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Puchacza ulicy w miejscowości Sobótka 
wraz z uzasadnieniem do uchwały przedstawiła Pani Bożena Frass.  
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LIII/467/22 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2,  
 

Ad. 12 
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości wraz z uzasadnieniem do uchwały przedstawił Pan Tomasz Miela. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radny Grzegorz Chrzan zaznaczył, że jest to dzień, w którym podnosimy 
rekordowo podatki. Powiedział, że podnoszenie podatków o 10% z 11,8% 
możliwych to żadna ulga dla mieszkańców. Przypomniał, że od wielu lat podatki 
były podnoszone w granicy 3%. Poinformował, że na posiedzeniu komisji 
proponowali podwyższenie podatków o 5%, ale niestety nie udało im się tego 
przeforsować. Zwracając się do Burmistrza i Radnych powiedział, że podniesienie 
podatków o 10% to rekordowa podwyżka. Dodał, że rząd wprowadził ulgi 
w postaci obniżenia VATu, pomaga nam na różne sposoby, a my korzystamy  
z sytuacji i podnosimy podatki. Powiedział, że rozumie, że zabezpieczono się  
w postaci podwyższenia diet, podwyższenia wynagrodzenia o 50%, ale chciałby 
zapytać Burmistrza, czy w taki sam sposób zostali zabezpieczeni mieszkańcy, 
pracownicy jednostek czy pracownicy urzędu? 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powiedziała, że w tej kadencji 
nie było jeszcze proponowanej tak rekordowej skali podwyżki, ale też w tej 
kadencji nie było wcześniej tak rekordowej inflacji. Powiedziała, że z jednej strony 
realizujemy na rekordową skalę inwestycje, starając się realizować zadania 
niezbędne dla mieszkańców, a z drugiej strony jest duże zagrożenie, że 
wykonawcy nie będą chcieli zrealizować tych zadań za kwoty na które wcześniej 
się umówiono. Dodała, że wcześniej nie było mechanizmów prawnych, które 
pozwalały na waloryzację tych kwot i jedynie przy robotach dodatkowych 
wykonawca mógł żądać wyższej ceny. Zauważyła, że do tej pory wprowadzane 
zawsze były najwyższe dopuszczalne podatki, ponieważ jest to podstawowy 
dochód gminy. Dodała, że są to również środki, które zostaną wzięte pod uwagę 
przy konstrukcji projektu budżetu na przyszły rok. Powiedziała, że nie można 
populistycznie mówić, że radni lekką ręką podnoszą podatki, ponieważ decyzja 
jest trudna, ale mamy wyjątkowo ciężką sytuację finansową i gospodarczą. 
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Poprosiła, aby zgodnie z sugestiami na komisjach Burmistrz jeszcze bardziej 
pochylał się nad indywidualnymi sytuacjami podatników, bo nie wiadomo jakie 
sytuacje kryzysowe będą mieli w danym miesiącu nasi mieszkańcy. Powiedziała, 
że ma nadzieję, że rzeczywista inflacja nie okaże się jeszcze wyższa i nie trzeba 
będzie spotykać się w ciągu roku, aby dokonywać drastycznych cieć, ponieważ nie 
będziemy w stanie zrealizować zaplanowanych inwestycji. Zaznaczyła, że to 
wszystko trzeba ze sobą zestawić i podjąć trudną i odpowiedzialną decyzję. 
   

Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LIII/468/22 podjęła. 
Głosów „za” 11, „przeciw” 4, „wstrzymało się” 0, 
 

Ad. 13 
Projekt uchwały w sprawie opłaty targowej wraz z uzasadnieniem do uchwały 
przedstawił Pan Tomasz Miela. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LIII/469/22 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2, 
 

Ad. 14 
Projekt uchwały w sprawie opłaty miejscowej wraz z uzasadnieniem do uchwały 
przedstawił Pan Tomasz Miela. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LIII/470/22 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, „nieoddane” 1 
 

Ad. 15 
Projekt uchwały w sprawie wyboru metod ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz stawek tych opłat wraz z uzasadnieniem do uchwały 
przedstawił Pan Jakub Zawada. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radny Marek Juraszek powiedział, że jest to kolejna podwyżka, tym razem 
dotycząca śmieci. Powiedział, że ciężko będzie podnieść rękę, jeśli na komisji jako 
radni próbują znaleźć jakiekolwiek oszczędności i jeśli nie potrafią uzyskać 
odpowiedzi na to, że tak naprawdę nie ma tych oszczędności, a cedowanie 
bezpośrednio na mieszkańców kosztów śmieci jest najprostszym rozwiązaniem. 
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Zwracając się do Przewodniczącej Rady odnośnie podwyżki wynagrodzenia 
Burmistrza i radnych powiedział, że gdyby wtedy wprowadzono nieco niższe te 
podwyżki to już byłyby oszczędności. 
Radna Danuta Szczęch – Drozd powiedziała, że podnoszenie jakichkolwiek 
podatków i opłat jest dla radnych trudne. Powiedziała, że na Komisji Spraw 
Obywatelskich mieli bardzo dużo wątpliwości co do stawek, prosili o uzupełnienie 
informacji  o dane dotyczące zaległości oraz o wykonanie symulacji wysokości 
podatku na konkretnych przykładach.  Dodała, że sprawa ta nie była opiniowana 
na posiedzeniu Komisji Spraw Obywatelskich, ponieważ ze względu na liczne 
wątpliwości zdecydowali o tym, aby sprawa ta stanęła na posiedzeniu Komisji 
Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa w której uczestniczy większość członków 
Komisji Spraw Obywatelskich. Zaznaczyła, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa dwukrotnie spotkała się w tej sprawie. Powiedziała, że przy 
podejmowaniu decyzji wzięto pod uwagę bieżące funkcjonowanie gminy oraz 
jednostek organizacyjnych. Dodała, że wszyscy doskonale zdają sobie sprawę  
z tego w jak trudnej jesteśmy sytuacji w związku z szalejącą inflacją.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powiedziała, że jest to 
kolejna podwyżka, kolejna trudność i kolejne szukanie oszczędności. Dodała, że 
przede wszystkim należy zmienić swoją mentalność, że mieszkaniec to jest ten 
biedny, który jest zmuszony do płacenia za swoje odpady, a gmina jest niedobra, 
bo tylko podwyższa stawki i jeszcze nie chce odebrać wszystkich odpadów, które 
zostały wystawione. Powiedziała, że na każdym kroku docierają do nas informacje 
na temat tego, jak drogie stają się odpady komunalne. Przypomniała, że jeszcze 
niedawno niektóre odpady można było sprzedać, a teraz jest taka sytuacja, że 
musimy płacić za ich odebranie. Zaznaczyła, że nawet po podwyższeniu stawek 
wpływy nie zrekompensują kosztów odbioru odpadów i gmina będzie musiała 
dopłacić sporo do tego systemu z podatków mieszkańców. Zwróciła uwagę na 
uczciwość danych wykazanych w składanych deklaracjach na temat ilości osób 
zamieszkujących daną nieruchomość.  
 

Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LIII/471/22 podjęła. 
Głosów „za” 11, „przeciw” 2, „wstrzymało się” 2, 
 

Ad. 16 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi w przypadku nieruchomości na której znajduje się domek 
letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – 
wypoczynkowe wraz z uzasadnieniem do uchwały przedstawił Pan Jakub Zawada. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LIII/472/22 podjęła. 
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Głosów „za” 14, „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0, 
 

Ad.17 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia 
młodzieżowej rady gminy wraz z uzasadnieniem do uchwały przedstawił Pan 
Marek Juraszek Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LIII/473/22 podjęła. 
Głosów „za” 10, „przeciw” 1, „wstrzymało się” 3, „nieoddane” 1 
 

Ad. 18 
Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania  
i udostępniania świetlic wiejskich, chat grillowych oraz zapleczy socjalnych placów 
zabaw w Gminie Sobótka wraz z uzasadnieniem do uchwały przedstawił Pan 
Jakub Zawada. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LIII/474/22 podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, 
 

Ad. 19 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska przypomniała terminy 
najbliższych posiedzeń komisji. Powiedziała, że cały czas istnieje możliwość 
uczestniczenia w posiedzeniach komisji w sposób zdalny. Dodała, że cały czas 
odbywają się również dyżury Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady. 
Poprosiła, aby osoby zainteresowane spotkaniem zgłaszały taką potrzebę w Biurze 
Rady.  
Radny Waldemar Karczewski poinformował, że otrzymał sygnał od mieszkańców 
ul. Piastów, że w związku z przebudową ul. Chrobrego i sporą ilością samochodów 
poruszających się ul. Słoneczną do przedszkola zasadne byłoby ustawienie lustra 
ułatwiającego wyjazd z tej ulicy.   
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz podziękował radnym za podjecie trudnej, ale 
koniecznej dla funkcjonowania gminy decyzji. Powiedział, że sam bardzo chciałby 
doczekać się takiej sytuacji, że nie będzie konieczności podnoszenia podatków  
i opłat. Poinformował, że pomimo podwyżki do śmieci dopłacimy z budżetu ponad 
milion złotych przy założeniu, że wszyscy będą płacić. Dodał, że do transportu 
dzieci do szkół dopłacimy kilka tysięcy złotych, podobnie jak dopłacimy do 
oświetlenia. Zaznaczył, że bardzo się cieszy z tego, że na terenach wiejskich 
powstają kolejne świetlice, ale są to również dodatkowe koszty. Poinformował, że 
podobnie jest z oświatą, do której będziemy musieli dołożyć z budżetu około  
15 mln. zł więc należy zadać sobie proste pytanie skąd na to wszystko wziąć 
pieniądze. Powiedział, że bardzo długo rozmawiali na ten temat i cały czas szukają 
oszczędności, gdzie tylko się da i oszczędności te dotyczą wydatków bieżących,  
a nie wydatków inwestycyjnych. Zaznaczył, że jeżeli ktoś jest przeciwny takim 



8 

 

rozwiązaniom to powinien wskazać inną alternatywę. Poinformował, że kolejnym 
wyzwaniem z którym mierzy się gmina jest węgiel i aktualnie czekamy aż 
ustawodawca ogłosi przepisy na podstawie których będziemy mogli działać. Dodał, 
że na terenie gminy są dwa podmioty, które są zainteresowane dystrybucją węgla. 
Zaznaczył, że jest to kolejne wyzwanie dla nas. 
Radny Marek Juraszek powiedział, że na komisji zadał pytanie ile przybyło do nas 
od lutego osób z Ukrainy, bo te osoby również generują odpady. Powiedział, że 
zwrócił również uwagę, aby przyjrzeć się temu, że producenci zaczynają nam 
serwować droższe produkty w opakowaniach z mniejszą zawartością, a to również 
wpłynie na wzrost ilości odpadów.  
Radny Grzegorz Chrzan zwracając się do Burmistrza powiedział, że dobry 
gospodarz to taki, który słyszy z jakimi problemami borykają się gospodarstwa 
domowe. Dodał, że gmina otrzymała wsparcie od rządu w postaci prawie 3 mln. zł 
na walkę z inflacją i w tych środkach jako Burmistrz powinien sobie poradzić, a nie 
przerzucać wszystkie koszty na mieszkańców. 
Pan Jakub Zawada odnosząc się do wypowiedzi Radnego Marka Juraszka 
powiedział, że uchodźcy, którzy ulokowani są w domach tymczasowych lub 
hotelach nie są uwzględnieniu w tym systemie, ponieważ hotele i domy 
tymczasowe są poza systemem (jako pomioty mają zawarte indywidualne umowy 
na odbiór odpadów). Zaznaczył, że jedyni uchodźcy ujęci w tym systemie to Ci 
zlokalizowani w gospodarstwach domowych i wówczas właściciel nieruchomości 
ma obowiązek złożenia korekty deklaracji na temat ilości osób zamieszkujących 
daną nieruchomość. Zaznaczył, że urząd ściśle współpracował w tej kwestii z OPS. 
Poinformował, że ilość osób wynikająca z deklaracji w porównaniu do lat 
ubiegłych jest większa o około 800, ale nie są to jedynie uchodźcy. Odnosząc się do 
uwagi dotyczącej producentów opakowań zaznaczył, że to nie jest kompetencja 
ani gminy, ani samorządu i tłumaczył to już na posiedzeniu komisji.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powiedziała, że jeżeli 
którykolwiek radny chciałby, aby przygotowano jeszcze jakieś informacje ilościowe 
związane z odpadami to prosi o złożenie indywidualnego wniosku.  
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady podziękowała za 
uczestnictwo i zamknęła 53. sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 
 

Sesja trwała w godz. od 10:00 do 12:15 i odbyła się w Regionalnym Centrum 
Kultury Słowiańskiej przy ul. F.Chopina 25 w Sobótce z wykorzystaniem zdalnego 
trybu obradowania. 
 

Imienne wykazy głosowań Radnych stanowią załącznik do protokołu. 
 

 

Protokołowała                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Agata Rekść                                                                           w Sobótce 

                                                                                       Hanna Piwowarska 



53. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Potwierdzenie możliwości głosowania (lista obecności)

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2022-10-27 10:06:01

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



53. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Zatwierdzenie protokołu z sesji w dniu 29 września 2022 r.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2022-10-27 10:09:51

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



53. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Zatwierdzenie protokołu z sesji w dniu 11 października 2022 r.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2022-10-27 10:10:39

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



53. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 2022-2035.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2022-10-27 10:41:50

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



53. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2022 r.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2022-10-27 10:51:23

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 2

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan wstrzymał się

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



53. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Księginice Małe

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2022-10-27 10:54:15

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



53. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Sobótka (ul. Gołębia)

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2022-10-27 10:57:09

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



53. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Sobótka (ul. Łabędzia)

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2022-10-27 10:59:31

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



53. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Sobótka (ul. Puchacza)

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2022-10-27 11:01:59

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 2

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński wstrzymał się

8 Rafał Kotwica wstrzymał się

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



53. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2022-10-27 11:19:03

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 11

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 4

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan przeciw

2 Iwona Czyż przeciw

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek przeciw

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski przeciw

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



53. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie opłaty targowej.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2022-10-27 11:24:10

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 2

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż wstrzymał się

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



53. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie opłaty miejscowej.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2022-10-27 11:31:19

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 1

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż wstrzymał się

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska nieoddany

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



53. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie wyboru metod ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawek tych opłat.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2022-10-27 11:46:51

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 11

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 2

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 2

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż wstrzymał się

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek przeciw

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski przeciw

14 Lidia Sączawa wstrzymał się

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



53. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w przypadku
nieruchomości na której znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno –

wypoczynkowe.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2022-10-27 11:51:37

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 14

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 1

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek przeciw

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



53. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia młodzieżowej rady gminy.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2022-10-27 11:55:12

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 10

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 1

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 3

GŁOSY NIEODDANE 1

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan wstrzymał się

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska nieoddany

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski wstrzymał się

14 Lidia Sączawa przeciw

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



53. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania i udostępniania świetlic wiejskich, chat grillowych oraz
zapleczy socjalnych placów zabaw w Gminie Sobótka.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2022-10-27 11:58:25

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24


